

Let's Joyfully Raise Our Voices

Wir feiern ein Fest der Freude

SAA a cappella

English lyrics: Lorenz Maierhofer
 German lyrics: Lorenz Maierhofer

Music: B. M. A. (ca. 1636–1704),
 "Prélude 'Deum', 1690)
 Arrangement: Lorenz Maierhofer

A Festive ♩ = ca. 90

S

1. Let's joy - ful - ly raise our voic - es to ce - le - brate this
 2. Let's joy - ful - ly raise our voic - es let's sing - to - geth - er

1. Wir fei - ern ein Fest der Freu - de, die uns er - füllt in
 2. Wir fei - ern ein Fest mit Freun - den und Froh - sinn be - glei - tet uns

A1

1. Let's joy - ful - ly raise our voic - es to ce - le - brate this
 2. Let's joy - ful - ly raise our voic - es let's sing - to - geth - er

1. Wir fei - ern ein Fest der Freude, die uns er - füllt in
 2. Wir fei - ern ein Fest mit Freun - den und Froh - sinn be - glei - tet uns

A2

Piano/Klavier
(for rehearsal)

4

fest - ive day, may these joy - ful feel - ings for - ev - er with us stay!
 and join hands, and these joy - ful feel - ings for - ev - er make us friends!
 die - ser Zeit. Das ist doch ein Grund zu sin - gen, ja uns'-re Freu - de klin - ge weit!
 heut' in die - ser Stund'. Das ist doch ein Grund zu sin - gen, wir fei - ern heut' in fro - her Rund'!

fest - ive day, may these joy - ful feel - ings for - ev - er with us stay!
 and join hands, and these joy - ful feel - ings for - ev - er make us friends!
 die - ser Zeit. Das ist doch ein Grund zu sin - gen, ja uns'-re Freu - de klin - ge weit!
 heut' in die - ser Stund'. Das ist doch ein Grund zu sin - gen, wir fei - ern heut' in fro - her Rund'!

B 9

3. With a bright and smil - ing sun - ny face let's warm the spir - it on such days, let's
 4. Come and col - our mind and fan - ta - sy, dis - cov - er more than eyes can see, dis -
 3. L ä - che lnd leuch - te froh das An - ge - sicht, weil es da - mit das Dunk - le bricht, weil
 4. Und was lä - che lnd dei - nen Blick an - zieht, ist viel mehr als das Au - ge sieht, ist

3. With a bright and smil - ing sun - ny face let's warm the spir - it on such days, let's
 4. Come and col - our mind and fan - ta - sy, dis - cov - er more than eyes can see, dis -
 3. L ä - che lnd leuch - te froh das An - ge - sicht, weil es da - mit das Dunk - le bricht, weil
 4. Und was lä - che lnd dei - nen Blick an - zieht, ist viel mehr als das Au - ge sieht, ist

13

2. *D.C. (Verse 1) al* ⊕ - ⊕

warm the spir - it on such days, with a bright and smil - ing face.
 cov - er more than eyes can see in mind and fan - ta - sy.
 es da - mit das Dunk - le bricht, leuch - te froh das An - ge - sicht.
 viel mehr als das Au - ge sieht, ist was dei - nen Blick an - zieht!

warm the spir - it on such days, with a bright and smil - ing face.
 cov - er more than eyes can see in mind and fan - ta - sy.
 es da - mit das Dunk - le bricht, leuch - te froh das An - ge - sicht.
 viel mehr als das Au - ge sieht, ist was dei - nen Blick an - zieht!

1. 2. *D.C. (Verse 1) al* ⊕ - ⊕



19 Ending

rit.

stay. For - ev - er, for - ev - - - er, for - ev - - - us stay!
 weit. Ja, Freu - de, uns'-re Freu - - de, ja, uns'-re Freu - de - - - weit!

stay. For - ev - er, for - ev - - - er, for - ev - - - us stay!
 weit. Ja, Freu - de, uns'-re Freu - - de, ja, uns'-re Freu-de get weit!

stay. For - ev - er, for - ev - - - er, for - ev - - - with stay!
 weit. Ja, Freu - de, uns'-re Freu - - de, ja, uns'-re Freu-de klin got weit!

HELBLING CHORAL CONCERT SERIES

Edited by / Herausgegeben von Lorenz Maierhofer · Contact: www.maierhofer.cc

A repertoire series for mixed choir, treble choir and three-voice choir, secular and sacred choral music, stylistically and culturally diverse, from easy to advanced.

Repertoire-Serie für gemischten Chor, Sopran- und Männerchor, geistliche und weltliche Chormusik, stilistisch vielfältig und musikalisch anspruchsvoll.

Marc-Antoine Charpentier

LET'S JOYFULLY CELEBRATE OUR VOICES WIR FEIERN EINIGER FREUDE

arranged by Lorenz Maierhofer

Lorenz Maierhofer arranged part of the theme from Marc-Antoine Charpentier's "Prélude" to his "Te Deum" has included in a vibrant and celebratory choral piece. As a highlight for any festive occasions, it can be sung with German or English lyrics.

The Thema aus Marc-Antoine Charpentiers

"Prélude" zum „Te Deum“ wird in Lorenz Maierhofers leicht singbarem Arrangement zum feierlich-strahlenden Chorstück. Ein Highlight für festliche Anlässe, zu singen mit deutschem oder englischem Text.

Available/Erhältlich:

SATB a cappella HCCS-5815

SAA a cappella HCCS-5816

TTBB a cappella HCCS-5817

Recording on CD/Aufnahme auf CD

HELBLING ÖSTERREICH / AUSTRIA

1000 Rum/Innsbruck, Kollnitschstrasse 9

Phone (+43) 512 2333

Fax (+43) 512 2333-111

office@helbling.com · www.helbling.com

HELBLING DEUTSCHLAND / GERMANY

73707 Esslingen, Postfach 100754

Phone (+49) 0711/758701-0

Fax (+49) 0711/758701-11

service@helbling.com · www.helbling.com



Audio samples:

www.helblingchor.com

Helbling

ISMN M-50022-704-5



9 790500 22704 5